

Title (en)

INTERIOR REAR VIEW MIRROR FOR VEHICLE.

Title (de)

FAHRZEUGINNENSPIEGEL.

Title (fr)

RETRORÉVISEUR INTERIEUR DE VÉHICULE.

Publication

EP 0155263 A1 19850925 (DE)

Application

EP 83902983 A 19830907

Priority

DE 8300156 W 19830907

Abstract (en)

[origin: WO8501022A1] The interior rear view mirror (12) for a vehicle comprises a large mirror (14) and two small mirrors (16, 18). The two small mirrors are arranged above or under the large mirror and their longitudinal axes are diverted by an acute angle (beta) rearwardly in relation to the longitudinal axis of the large mirror. The two small mirrors give the driver a view on the right hand side and the left hand side of his vehicle. In this respect, the conventional planar mirrors present a dead vision angle.

Abstract (fr)

Le rétroviseur intérieur (12), pour véhicule comporte un grand miroir (14) et deux petits miroirs (16, 18). Les deux petits miroirs sont disposés au-dessus ou au-dessous du grand miroir et leurs axes longitudinaux sont déviés d'un angle aigu (beta) vers l'arrière en relation à l'axe longitudinal du grand miroir. Les deux petits miroirs donnent au conducteur une vue sur la droite et la gauche de son véhicule. Les miroirs plans conventionnels présentent un angle mort de vision à cet égard.

IPC 1-7

B60R 1/08

IPC 8 full level

B60R 1/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60R 1/081 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501022A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8501022 A1 19850314; EP 0155263 A1 19850925

DOCDB simple family (application)

DE 8300156 W 19830907; EP 83902983 A 19830907